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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Közfeladatot hatékonyabban tud ellátni egy 
államháztartási szervezeten kívüli egység?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Miniszterként immár két és fél éve felel a nemzeti vagyon kezeléséért, a nemzeti vagyonnal való
hatékony, célszerű és eredményes gazdálkodásért. E feladatkörében eljárva Önnek kell előkészítenie
az állami vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos jogszabályokat, e körben számos alkalommal
módosultak  a  vonatkozó  törvényi  rendelkezések  -  magyarán  a  miniszter  asszony által  javasolt
módon változhatott a jogszabályi környezet.

Éppen ezért megdöbbenéssel vegyes csodálkozással szembesültünk azzal az Országgyűlésben, hogy
a gazdasági szférát érintő, elmúlt évek egyre fokozódó államosítása, központosítása, kormányzati
kézbe  vétele  ellenére  egyes  kormánypárti  szereplők  véleménye  szerint  bizonyos,  a  nemzeti
vagyonhoz  tartozó  vagyonelemeket  minél  hamarabb  ki  kell  vonni  ebből  a  körből,  hiszen  e
vagyonnal  kapcsolatos  közfeladatokat  egy  államháztartáson  kívüli  szervezeti  egység  sokkal
hatékonyabban tudja ellátni.

Mindez arra enged következtetni, hogy a nemzeti vagyonnal való gazdálkodás eredményesebben
történik akkor, ha az kikerül a kormányzati feladatkörből, tehát az államháztartáson belüli kezelés
hagy kívánnivalót maga után.

Minderre való tekintettel kérem válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1)  Mi  az  álláspontja  a  fenti  álláspontról,  valóban hatékonyabban tud ellátni  egy  nemzeti
vagyonnal kapcsolatos közfeladatot egy államháztartáson kívüli szervezeti egység?

2)  Ha  egyetért,  hogyan  fordulhatott  elő,  hogy  még  mindig  nem  tudott  a  Kormány  a



kormánypárti szereplőknek elfogadható, hatékony vagyonkezelési rendszert kiépíteni? Milyen
közfeladatokat tud még hatékonyabban ellátni a magánszféra?

3) Ha nem ért egyet, miként minősíti a hivatkozott véleményt?

Tisztelettel várom válaszát.
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